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OBČINSKI SVET LAŠKO  
  
  
  
ZADEVA: Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta  
  
   
Posredujemo vam odgovore na vprašanje člana Občinskega sveta Laško iz 10. seje z dne 14. 2. 
2024.  
   
Vprašanja oz. pobuda se je glasila:   
 
- JANKO CESAR 
 

1. S strani krajanov in občanov občine Laško je  čedalje več vprašanj v vezi z nadaljevanjem projekta 
širokopasovnega omrežja(optike) RUNE na območju Jugovzhodnega dela občine (S23) in prosim, 
da bi se s strani strokovnih služb podale točne informacije posameznim KS v zvezi s samo 
izgradnjo. 
 

2. Pobuda za postavitev AED defibrilatorja na objektu Bife Racman Marof (Mrzlo polje 7a). Na tem 
območju se viša število obiskovalcev – pohodnikov, ki se podajo po Orionovi poti (Jurklošter - 
Mrzlo polje - Blatni vrh - Mrzlo polje) ter ribičev in drugih obiskovalcev ribnika Marof. Na ta način 
bi se zagotovila večja zdravstvena varnost in hitra pomoč, če pride do srčnih zapletov. 

 
Odgovor  
 
AD 1. 
 
Občina ne more dajati informacij o gradnji optičnega širokopasovnega omrežja, ker ni 
investitor. Investitor je namreč podjetje RuneEnia d.o.o.. Naloga občine  je, da daje soglasja 
na projekt gradnje ter dovoljenja in služnosti za gradnjo na parcelah v lasti občine. S strani 
investitorja je bilo občini sicer zagotovljeno, da bo sestanke o gradnji omrežja na posamezni 
mikrolokaciji opravil izvajalec del ter nas o poteku del obveščal. Težava pa je, da so 
informacije s strani izvajalca preveč skope ali jih celo ni. Zato občina ne more posredovati.  
 
 



AD 2. 
 
Pobudo bomo posredovali na RKS Območno združenje Laško – Radeče, ki vzdržuje AED 
aparate. Po pridobitvi njihovega mnenja bomo pripravili plan nabav za leto 2024.  
                   
 
 
 
 
Pripravil:  

  Mag. Andrej FLIS, vodja oddelka   
 

 
 
 
  
Vročiti:  

- Občinskemu svetu Laško, 
- v zadevo.   
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